
2.Zápis z jednání správní rady Svazku obcí r,Drahanská vrchovina"
18. prosince 20l8 v 9:00 hodin v Lulči

Přítomní: Z. Hermanová, D. Hlavsa, D. Křižová, A. Majchrák, J. Pořízek, L. PospíŠil,
K. Ševčíková, H. Šíblová,l. Šteflieek

Pozdní příchod: J. Fládr
Omluvení:S. Svarcová

Starosta obce Luleě přivítal všechny přítomné a předal slovo místopředsedkyni svazku Haně Šíblové,
která konstatovala, že program byl zaslán všem písemně.

Program:
l. Zahájeni a schválení programu jednání

2. Volba zapisovatele a ověřovatelů zápisu
3. Kontrola plnění usnesení
4. Hospodaření svazku
5. Dotace
6. Různé
7. Závér

Usnesení č. 1:
Správní rada schvaluje doplněný program správní rady.
Přítomno: 9 členťr Pro: 9 hlasů Proti: 0 Zdržel se 0

paní Danu Křížovou
2) volba ověřovatelů zápisu a zapisovatele
H. Šiblova navrhuje jako ověřovatele zápisu pana Josefa Pořízka a
a zapisovatelku Kateřinu Ševčíkovou. K návrhu nebyly připomínky.

Usnesení č, 2:
Správní rada schvaluje jako ověřovatele pana Josefa Pořízka a
a zapisovatelku Kateřinu Ševčíkovou.
Přítomno: 9 členů Pro: 9 hlasů Proti: 0

paní Danu Křížovou

Zdržel se:0

3) kontrola plnění usnesení z poslední správní radv
a) starosta Lulče - svolání SR a VH - splněno
b) Oznámit H. Šiblove do konce listopadu, o co by měli starostové zájem z dotace pro

kompostárnu - splněno
c) Zaslat fotografie mobiliáře H. Síblové -twá
d) Dotézat se na NSZM na možnost pasivního členství nebo vystoupit - splněno, pasivní členství

není možné, proto byla zaslána žádost o vystoupení

4) Hospodaření svazku
Tabulka hospodaření byla starostům zaslánapísemně a nebyly k ní vzneseny připomínky.
Rozpočtová opatření

Usnesení č, 3
Správní rada bere na vědomí rozpočtová opatření č.6 a7.
Přítomno: 9 členů Pro: 9 hlasů Proti: 0 Zdržel se:O

V lednu 2019 proběhne inventarizace majetku svazku. Do inventarizaóní komise byli navrženi: A.
Majchrák - předseda, D. Křížová a D. Hlavsa. Navržení se svojí nominací souhlasili.

Usnesení č. 4
Správní rada schvaluje plán inventur a inventarizaění komisi ve složení: A. Majchrák - předseda, D.

Křížová - člen, D. Hlavsa - člen.



Přítomno: 9 členů Pro: 9 hlasů Proti: 0 Zdržel se 0

5) Dotace
Svazek mŮŽe PoŽádat o dotaci na kontejnery a drtič odpadu ze zallrad. Starostové byli osloveni
Panem RýPalem, který zjistil jejich zájem. Současně navštívil správní radu, na které probral všechny
možnosti poskytnutí dotace.

Usnesení č. 5
správní rada pověřuje starosty, aby kontaktovali H. Šíblovou do 4.
kontejnery mají zájem (velikost, stříška).
Přítomno: 9 členů Pro: 9 hlasů Proti: 0

l. 2019 a sdělili, o jaké

Zdržel se:0

Usnesení č. 6
Správní rada schvaluje
částky.
Přítomno: 9 členů

ověřovatelé:

předseda svazku

6) Různé
6.1. StarostŮm přišla nová smlouva s Responem. Všichni starostové ji podepsali.

7| Závér
PříŠtí sPrávní rada proběhne 24. l. 2019 v Drnovicích , pozvénky na SR rozešle Z. Hermanová.

Zapsala Kateřina Ševčíková

podání žádosti o dotaci na kontejnery za předpokladu dosažení minimální

Pro: 9 hlasů Proti: 0 Zdržel seO
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